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 Protokół nr 101/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 14 października 2021 r. 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek 
Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty:  
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie unieważnienia postępowania o 
udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na 
wykonanie robót budowlanych na zadaniu Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach 
dróg powiatowych.  
 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm. 

 
3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków 

w uchwale Nr XXV/160/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 
grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze 
zm. 

 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów Nr 99/2021, 100/2021. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 99/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 99/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                 
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 100/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 100/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                 
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów 
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej na rok 2022.  
/na posiedzenie weszła pani Karolina Zaleś – pracownik Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
Pani Zaleś omówiła preliminarz kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej na rok 2022, 
który stanowi załącznik nr 3. Dodała, że  Warsztaty Terapii Zajęciowej wnioskują o 
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zabezpieczenie na przyszły rok dodatkowo kwoty w wysokości 80 000 zł z przeznaczeniem na 
opłatę czynszu. Wyjaśniła, że w tym preliminarzu nie ma jeszcze uwzględnionej powyższej 
kwoty. W związku z powyższym w najbliższym czasie będzie przygotowany jeszcze jeden 
preliminarz na 2022r. 
Pan Skarbnik poinformował, że Warsztaty Terapii Zajęciowej złożyły taki wniosek i  w projekcie 
budżetu na przyszły rok powyższa kwota jest już uwzględniona. 
 
/pani K. Zaleś opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu 
Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022”.  
 

Pani Sekretarz poinformowała, że konsultacje odbyły się w terminie od 24.09.2021r. do 
04.10.2021r. Ponadto w dniu 01.10.2021r. odbyło się otwarte spotkanie z organizacjami 
pozarządowymi, uczestniczyło w nim dwóch przedstawicieli Rady Organizacji Pozarządowych, 
którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali projekt programu. 
 
Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 4. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2022”.  
 
Pani Sekretarz poinformowała, że jeżeli chodzi o zadania publiczne zawarte w programie na 
rok 2022 to nie zmieniły się one w stosunku do zadań uwzględnionych w programie na rok 
2021. Dodała, że w 2022r. zaplanowano łączną kwotę na poszczególne zadania w wysokości 
46 000 zł (w 2021r. przeznaczono kwotę w wysokości 45 000 zł). Natomiast na nieodpłatną 
pomoc prawną w 2022r. zaplanowano kwotę 64 020 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskami mieszkańców 
Gminy Grodziczno w sprawie budowy ciągów pieszych. 
/na posiedzenie weszła Joanna  Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 

Pani Robaczewska stwierdziła, że chodniki powinny być wykonywane przy okazji przebudowy 
dróg. Dodała, że uważa iż przy wnioskach dotyczących przebudowy dróg  powinna być 
przewidziana również budowa chodników. Poinformowała, że we wniosku Gminy Grodziczno 
tylko jeden odcinek nie jest ujęty w programie przebudowy dróg, jest to odcinek miedzy 
Grodzicznem a Montowem. Wyjaśniła, że powyższy odcinek jest poza obszarem 
zabudowanym, jest on usytuowany w polach. W związku z powyższym utrzymanie takiego 
chodnika jest bardzo kłopotliwe. Ponadto stwierdziła, że  koszt budowy takiego chodnika jest 
niewspółmierny do potrzeb użytkowych. 
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Starosta stwierdził, że w przyszłym roku czekają nas duże inwestycje pod względem 
finansowym. Dodał, że w pozostałych gminach są również potrzeby budowy chodników. 
 
Wniosek Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 5. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
likwidacji środka trwałego o nazwie „Chodnik w miejscowości Szwarcenowo”.  
 

Pani Robaczewska poinformowała, że w ramach aktualnie wykonywanej inwestycji wymagane 
jest przełożenie chodnika. W związku z powyższym należy zlikwidować stary chodnik, który był 
wykonany w 2007r. i położyć nowy.  
Pan Buliński zapytał czy po osiemnastu latach wartość tego chodnika rzeczywiście wynosi 
ponad 400 000 zł. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że w uchwale podana jest wartość księgowa chodnika. 
Pan Skarbnik dodał, że jest to wartość początkowa czyli wartość księgowa chodnika. 
Pan Buliński stwierdził, że skoro jest to wartość księgowa to należałoby to dopisać w uchwale. 
Pan Starosta i pan Skarbnik przychylili się do stwierdzenia pana Bulińskiego. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                    
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łatkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Biskupiec polegającej na nieodpłatnym 
przekazaniu kostki chodnikowej pochodzącej z rozbiórki chodników przy drodze powiatowej 
Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N w 
miejscowości Szwarcenowo z przeznaczeniem na potrzeby modernizacji infrastruktury 
drogowej na terenie Gminy Biskupiec.  

Pani Robaczewska wyjaśniła, że omawiany wcześniej chodnik w Szwarcenowie wybudowała 
Gmina Biskupiec z własnych materiałów. Dodała, że chodnik był przekazany powiatowi 
nieodpłatnie. W związku z powyższym kostka chodnikowa pochodząca z rozbiórki zostanie 
nieodpłatnie przekazana Gminie Biskupiec. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1252N Mroczenko – Montowo na odcinku od km 4+610 do km 5+530”.  

Zarząd powołał komisję do odbioru technicznego, w skład której weszli: 
1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 
4. Członek komisji –  Beata Widźgowska 
5. Członek komisji – Joanna Robaczewska 
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej części drogi nr 
1357C Mokre – Kłódka poprzez wyłączenie jej z użytkowania.  

Pani Robaczewska wyjaśniła, że droga dotyczy powiatu grudziądzkiego. Dodała, że ustawa o 
drogach publicznych w takim wypadku nakłada obowiązek wydawania opinii sąsiednich 
powiatów w procedurze nadawania poszczególnej kategorii drogi. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji  projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i 
ich przechowywanie.  
 
Pani Robaczewska zaproponowała, żeby konsultacje odbyły się w dniach od 15.10.2021r. do 

22.10.2021r., natomiast spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarządowych żeby odbyło 

się w dniu 21.10.2021r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia na 2022 rok 
wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie stanowi załącznik nr 6. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie statków lub 
innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że konsultacje powyższego projektu uchwały również 

odbędą się w dniach od 15.10.2021r. do 22.10.2021r., natomiast spotkanie z 

przedstawicielami organizacji pozarządowych odbędzie się w dniu 21.10.2021r. 

 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia na 2022 rok 
wysokości opłat za usuwanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego i 
ich przechowywanie stanowi załącznik nr 7.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w 
trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie robót budowlanych na zadaniu 
Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach dróg powiatowych.  
 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że w przedmiotowym postępowaniu o zamówienie publiczne 
zostały złożone dwie oferty, ceny wszystkich ofert przewyższają kwotę, jaka została 
przeznaczona na realizację tego zamówienia.  W związku z powyższym należy unieważnić 
postępowanie i jak najszybciej ogłosić nowe. Dodała, że po analizie kosztorysów ofertowych 
brakuje nam około 200 000 zł, ponieważ są one przekroczone prawie trzykrotnie. Stwierdziła, 
że można zejść z kosztów poprzez wykonanie własnymi siłami niektórych robót takich jak: 
roboty rozbiórkowe oraz ustawienie znaków pionowych czy ustawienie barier.  
Poinformowała, że po zdjęciu powyższych kosztów zabrakłoby nam około 100 000 zł. Dodała, 
że termin wykonania przejść dla pieszych to sierpień 2022r. Natomiast do 15 grudnia 2021r. 
należy podpisać umowę z wykonawcą. 
Pan Starosta zapytał ile trwa postępowanie. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że 15 dni od dnia otworzenia ofert, potem jest 30 dni na 
wyłonienie wykonawcy. 
Pan Starosta stwierdził, że należy ogłosić kolejny przetarg na razie bez zdejmowania kosztów. 
Pani Robaczewska poinformowała, że jeżeli chodzi o terminy to na ogłoszenie trzeciego 
przetargu nie mamy czasu.  
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Starosty, żeby ogłosić przetarg w 
takim samym zakresie jaki był ogłaszany ostatnio. 
Starosta stwierdził, że skoro jest tak mało czasu to jutro odbędzie się zdalne posiedzenie 
zarządu, na którym zostanie podjęta uchwała o ogłoszeniu nowego przetargu.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie  powołania Komisji  Zdrowotnej w celu racjonalnego i jawnego gospodarowania 
Funduszem Zdrowotnym przeznaczonym dla nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i 
placówkach prowadzonych przez  Powiat Nowomiejski.  
/na posiedzenie weszła pani K. Jaroszewska – Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury 
i Promocji/ 

Pan Starosta odczytał skład komisji zdrowotnej.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 161/2021 
w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2021/2022 
Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  

Pani Jaroszewska – Sobczak poinformowała, że aneks nr 2 związany jest z  zakończeniem 
urlopu rodzicielskiego przez nauczyciela, ponadto dokonano przydzielenia dwóch godzin zajęć 
w grupie do pięciu uczniów.  
 
Zarządzenie Nr 161/2021 stanowi załącznik nr 8. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 
162/2021 w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2021/2022  Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  

Pani Jaroszewska – Sobczak wyjaśniła, że aneks nr 2 związany jest z  przyznaniem dwunastu 
godzin nauczania indywidulanego dla ucznia Liceum Ogólnokształcącego. 
 
Zarządzenie Nr 162/2021 stanowi załącznik nr 9. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 165/2021 
zatwierdzenia  aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2021/2022 Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku.  
 
Pani Jaroszewska – Sobczak wyjaśniła, że aneks nr 3 związany jest z  przyznaniem czternastu i 
pół godziny nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy III Technikum Grafiki i Poligrafii 
Cyfrowej. Ponadto zostało przydzielonych szesnaście godzin zajęć rewalidacyjnych dla ośmioro 
uczniów (po dwie godziny dla każdego ucznia), zgodnie z zaleceniami wynikającymi z orzeczeń 
o potrzebie kształcenia specjalnego wydanych przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną. 
 
Zarządzenie Nr 165/2021 stanowi załącznik nr 10. 
 

/pani K. Jaroszewska-Sobczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 
polegającej na rozbudowie drogi gminnej nr 181055N Bratian – Mszanowo.  
/na posiedzenie wszedł pan M. Szychowski – inspektor Wydziału Architektury i Budownictwa/ 
 
Pan Szychowski poinformował, że nie ma uwag do powyższego wniosku. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek firmy DAN-TOR stanowi załącznik nr 11. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 
polegającej na rozbudowie ulicy Rekreacyjnej w Mszanowie.  
 
Pan Szychowski poinformował, że nie ma uwag do powyższego wniosku. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek firmy DAN-TOR stanowi załącznik nr 12. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 
polegającej na rozbudowie drogi gminnej nr 180071N Biskupiec – Lipinki.  
 
Pan Szychowski poinformował, że również nie ma uwag do powyższego wniosku. 
Poinformował, że w projekt uchwały wkradł się błąd to jest błędnie zostało wpisane w tytuł i w 
paragraf 1 sformułowanie „z rozbudowa”, które należy wykreślić.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 13. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                    
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Zarząd Oddziału Miejskiego w 
Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego.  
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 14. 

/Pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta/ 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania Rozwoju 
Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” w Pacółtowie, któremu zlecono realizację zadania 
publicznego.  
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 15. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,     
M. Buliński. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 
kontroli przeprowadzonej w Zaborskim Towarzystwie Naukowym w Brusach.  
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 16. 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 
kontroli przeprowadzonej w Domu Dziecka w Pacółtowie.  
 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 17. 

/Pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze zbiorczym 
zestawieniem dochodów i wydatków projektu budżetu oraz planowanych zadań na 2022r. 
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zbiorcze zestawienie dochodów i wydatków projektu 
budżetu oraz planowanych zadań na 2022r., które stanowi załącznik nr 18. 
 
Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami 
o działalności Związku Powiatów Polskich oraz z raportami o miejscach publikacji artykułów 
prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów Polskich.  
 
Informacje stanowią załączniki nr 19 i 20. 
Raporty ZPP stanowią załącznik nr 21. 
 
Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się informacją o 
przyjęciu osoby do Domu Pomocy społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 22. 
 
Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana 
Bogumiła Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie czasowego zawieszenia 
działalności leczniczej oddziału chorób wewnętrznych. 
 
Pan Starosta poinformował, że po posiedzeniu Zarządu odbędzie się Zgromadzenie 
Wspólników, na którym zostaną omówione przedmiotowe pisma. 
 
Pismo pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 23. 
 
Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana 
Bogumiła Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie  dokapitalizowania 
szpitala.  
 
Pismo pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 24. 
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Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością” w zamian za wkład pieniężny.  

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały z uzupełnionymi kwotami. Do spółki „Szpital Powiatowy 
w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną  odpowiedzialnością” zamierza się wnieść 
wkład pieniężny w wysokości 400 000,00 zł w celu podwyższenia kapitału zakładowego i objąć 
przez Powiat Nowomiejski nowoutworzone udziały w ilości 400 udziałów o wartości 
nominalnej 1.000,00 zł każdy w podwyższonym kapitale zakładowym spółki „Szpital 
Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”, w której 
Powiat Nowomiejski posiada 100% udziałów. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.   
 
Zarząd wyraził zgodę na objęcie przez Powiat Nowomiejski nowoutworzonych udziałów w 

ilości 400 udziałów po 1.000,00 zł każdy, o łącznej wartości nominalnej 400 000,00 zł w 

podwyższonym kapitale zakładowym spółki działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym 

Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, w której Powiat Nowomiejski 

posiada 100% udziałów. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm. 

Pan Skarbnik poinformował, że zmiany w WPF i w budżecie związane są decyzjami Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego dotyczące zwiększenia dochodów i wydatków z przeznaczeniem 
między innymi na wykonanie zadań z zakresu administracji rządowej. Omówił zmiany w WPF i 
w budżecie powiatu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/160/2020 
Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 
 
                                                                                                             Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                      Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


